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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθμ. 02/ 2021 πρακτικό Συνεδρίασης της 
Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Βέροιας 

 
Σήμερα στην Βέροια στις 25-02-2021, ημέρα Πέμπτη και ώρα 10:00 έως 11:00, συνήλθε σε 

Τακτική Συνεδρίαση δια περιφοράς η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης του Δήμου Βέροιας, 
ύστερα από την με ημερομηνία 15/02/2021 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που δημοσιεύτηκε 
και επιδόθηκε σε όλα τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 76 του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης», όπως αυτό 
τροποποιήθηκε από το άρθρο 77 του ν.4555/2018 και του άρθρου 2 του ν.4635/2019, της 
αριθμ.20501/02-09-2019 απόφασης Δημάρχου Βέροιας, του άρθρου 10 της από 11/03/2020 Πράξης 
Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ Α΄55/11-03-2020) και του με αρ. πρωτ. 77233/13-11-2020 
εγγράφου του ΥΠΕΣ. 

 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και σε σύνολο 34 μελών βρέθηκαν παρόντα 16 μέλη 
(Πρόεδρος, φορείς:15 μέλη, Δημότες: 0 μέλη). 

 

Α/Α Παρόντες Α/Α Απόντες 
1 Αριστομένης Λαζαρίδης, Πρόεδρος Δ.Σ.   

 Φορείς  Φορείς 
2 Κωνσταντίνος Κύρτσης 1 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 
3 Ελένη Ατσάλου 2 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 
4 Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 3 Μαρία Καμπράνη 
5 Νικόλαος Μπαϊρακτάρης 4 Βαρβάρα Σταυροπούλου 
6 Λάζαρος Ασλανίδης 5 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      
7 Ιωάννης Μπλατσιώτης 6 Μαυρουδής Ιωαννίδης 
8 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 7 Ηλίας Γραμματικόπουλος 
9 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 8 Δημήτριος Πυρινός 

10 Κωνσταντίνος Δάρλας 9 Παναγιώτης Χατζησάββας      
11 Ελένη Κουπίδου 10 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου 
12 Παρασκευή Παυλίδου   
13 Θεοφάνης Κουτρουλιάς   
14 Κωνσταντίνος Παλουκίδης   
15 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος   
16 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος   

 Δημότες  Δημότες 
  11 Ιωάννης Γαλίκας 
  12 Ιωάννης Καπανίδης 
  13 Βηθλεέμ Μαυροματίδου 
  14 Σοφία Παπά 
  15 Δήμητρα Τσερκέζη 
  16 Αντώνιος Τολιόπουλος 
  17 Σπύρος Τσιβαλίδης 
  18 Παναγιώτης Φουρνιάδης 

 

Πρακτικό συζήτησης επί του1ου θέματος: Γνωμοδότηση επί του 
προσχεδίου Τεχνικού Προγράμματος Δήμου Βέροιας έτους 2021. & 
 
Πρακτικό συζήτησης επί του 2ου θέματος: Διατύπωση προτάσεων επί 
του προσχεδίου του προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας έτους 2021. 
 

O Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και ζήτησε από τα μέλη να συζητηθούν μαζί τα 
δύο θέματα της ημερησίας διάταξης. Το μέλος της επιτροπής κος Κωνσταντίνος Παλουκίδης 
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δήλωσε την παρουσία του με έγγραφο που κατέθεσε στην γραμματέα της επιτροπής ενώ όλα τα 
άλλα μέλη της επιτροπής δήλωσαν την παρουσία τους με την αποστολή email. 

Και κάλεσε τα μέλη της επιτροπής να εκφράσουν τις απόψεις τους. 
Το μέλος της επιτροπής Αθηνά Πλιάτσικα –Τσιπουρίδου δήλωσε τα εξής: 
Πρόταση δική μου αλλά και όλου του εμπορικού κόσμου της Βέροιας είναι η πρόβλεψη 

κονδυλίου για εξωτερικό Χριστουγεννιάτικο διάκοσμο της αγοράς αλλά και για κάποια 
διακόσμηση καθ όλη την διάρκεια του έτους η οποία μπορεί να προσαρμόζεται ανάλογα με την 
περίσταση. 

Διανύουμε μια δύσκολη περίοδο αδράνειας της αγοράς, ελπίζουμε για καλύτερες μέρες γι αυτό 
το λόγο θέλουμε να δώσουμε μια ανάσα πνοής στους εμπορικούς δρόμους της πόλης μας. Θέλουμε 
με αυτόν τον τρόπο να ενισχύσουμε τα φυσικά καταστήματα γιατί όπως ξέρετε οι ηλεκτρονικές 
αγορές είναι πλέον μια πραγματικότητα και ο καλύτερος τρόπος να τις ανταγωνιστούμε είναι να 
κάνουμε την αγορά μας πιο δελεαστική και ανθρώπινη». 

Το μέλος της επιτροπής Ιωάννης Μπλατσιώτης δήλωσε τα εξής: 
 Θα ήθελα να δηλώσω ότι, επειδή δεν υπάρχει πρόσβαση στα στοιχεία των μελετών οι οποίες 

αιτιολογούν τα αντίστοιχα ποσά του κάθε κωδικού, δεν είναι δυνατή μια σωστή γνωμοδότηση επί 
του προσχεδίου του Τεχνικού Προγράμματος Δήμου Βέροιας για το έτος 2021. 
Ωστόσο, θα ήθελα να επισημάνω: 

 Την πολύ μικρή χρηματοδότηση για τον κωδικό 02.15 

02.15 
ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ 
ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ 

02.15.7412.001 
Μελέτη μεταλλικού στεγάστρου γηπέδου ποδοσφαίρου Αγίας 
Μαρίνας 5.000,00 

 Το ποσό για την αγορά οικοπέδου στον τον κωδικό 02.40 
02.40 ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΣ   

02.40.7112.001 
Απευθείας αγορά οικοπέδου για δημοτικό σχολείο στο Ο.Τ. 91 της 
πόλης "Βέροια" 450.000,00 

Αγορά ενός οικοπέδου στο οποίο υπάρχει ήδη ένα εγκαταλελειμμένο σχολικό κτίριο; Υπάρχει 
πρόθεση να κατασκευασθεί νέο; Θα ανακαινισθεί το υπάρχον; 

 Την τεράστια διαφορά σε ποσά για τον κωδικό 02.60 
02.60 ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ (Έργα και δράσεις 

χρηματοδοτούμενες από ΠΔΕ) 

02.60.7341.002 
Λειτουργία του Κέντρου Συμβουλευτικής Υποστήριξης γυναικών 
θυμάτων βίας στο Δήμο Βέροιας 8.000,00 

02.60.7341.003 
Δομή Παροχής Βασικών Αγαθών: Κοινωνικό Παντοπωλείο, 
Κοινωνικό Φαρμακείο Δήμου Βέροιας 18.000,00 

02.60.7341.006 

Καινοτόμες ψηφιακές υπηρεσίες τουριστικής προβολής της πόλης 
της Βέροιας» στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα Κεντρική Μακεδονία 
2014-2020 ΕΣΠΑ 89.900,00 

 
Είναι άραγε πιο σημαντικές οι «ψηφιακές υπηρεσίες τουριστικής προβολής της πόλης της 

Βέροιας» από το Κοινωνικό Παντοπωλείο και το Κοινωνικό Φαρμακείο; 
Θα μπορούσα να αναφέρω και άλλα πολλά παραδείγματα, αλλά, όπως ήδη ανέφερα, λόγω έλλειψης 
των στοιχείων των μελετών ίσως και να κάνω λάθος. » 

Το μέλος της επιτροπής Θεοφάνης Κουτρουλιάς δήλωσε τα εξής: 
 Δηλώνω παρών στην δια περιφοράς συνεδρίαση της Επιτροπής Διαβούλευσης με την ευχή 

σύντομα να μπορέσουμε να λειτουργήσουμε πάλι δια ζώσης. 
Σχετικά με το πρώτο θέμα ημερησίας διάταξης παρατήρησα πως στο προσχέδιο του 
Τεχνικού Προγράμματος στον ΚΑΔ. 02307321014, που αφορά την Επέκταση-Διαμόρφωση του 
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Δημοτικού Σχολείου Αγ. Γεωργίου, το ποσό που αναγράφεται είναι 114.800€. Το συγκεκριμένο 
τεχνικό έργο είναι μεταφορά από το προηγούμενο έτος καθώς δεν ξεκίνησε ακόμα λόγω των 
διαγωνιστικών διαδικασιών που εκκρεμούσαν. Στον αντίστοιχο προϋπολογισμό του Δήμου Βέροιας 
για το 2020 (που σας επισυνάπτω) έγινε τροποποίηση για το συγκεκριμένο έργο και το ποσό που 
προϋπολογίστηκε ήταν συνολικά 235000 € (ΚΑΔ. 30.7321.014). Αναζήτησα διευκρινίσεις για την 
αλλαγή του προϋπολογισμού αλλά δεν κατέστει δυνατόν να επικοινωνήσω με τον κ. 
Κουρουμπίλη και από την κα Γεωργιάδου δεν έλαβα απάντηση σε αντίστοιχο mail που έστειλα. Με 
την επιφύλαξη να έχει αποτυπωθεί εκ παραδρομής λανθασμένο ποσό, δεν έχω να κάνω κάποια 
επιπλέον επισήμανση. Για το δεύτερο θέμα της ημερησίας διάταξη επίσης δεν έχω κάποιο σχόλιο.» 

Τα υπόλοιπα μέλη της επιτροπής συμφωνούν με την εισήγηση της υπηρεσίας.  
Επί των παραπάνω 1ου και 2ου θέματος ημερησίας διάταξης, διατυπωθήκαν οι απόψεις όπως 

αναφέρονται στη συζήτηση του παρόντος θέματος.  
Περαιώθει η συζήτηση των θεμάτων της ημερησίας διάταξης.  

 
 

   Ο  Πρόεδρος   Τα μέλη 
 Κωνσταντίνος Κύρτσης 
 Ελένη Ατσάλου 
Αριστομένης Λαζαρίδης Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 
 Νικόλαος Μπαϊρακτάρης 
 Λάζαρος Ασλανίδης 
 Ιωάννης Μπλατσιώτης 
 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 
 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 
 Κωνσταντίνος Δάρλας 
 Ελένη Κουπίδου 
 Παρασκευή Παυλίδου 
 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 
 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 
 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος 
 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος 

 

 
Ακριβές Απόσπασμα 
Βέροια 25-02-2021 

Ο Δήμαρχος 
 

Κωνσταντίνος  Βοργιαζίδης 


